
Zipisnica
z l. zasadlnutia Obecn6ho zastu tva v Kameniinej zo dia 28.12.2018

Pritomni: vid'. prezendnir listinu
Ospravedlnene nepritomni poslanec Ing. Roland Noviik,

K bodu programu l.
Starosta obce Dezider Pataki privital pritomnych hostf a poslancov obecn6ho zastupitefstva

K bodu programu 2.
Za Elenov n6vrhovej komisie boli zvoleni poslanci:

Za zapisovatela ziryisnice bola zvolen6 :

Za ov er ov atel'ov z6pisnice boli zv oleni poslanci :

Ing. ZoltSnB6nyi
J6n Markovics
Ildiko Kert6szovd

Irena Patajov6

Alexander Liirincz
Mgr. Edina Yiczena

Na niivrh p6na starostu program zasadnutia bol doplneny o d alsie dva body : Ziadost'
Ladislava Szolika o vypoZidku traktora aZdmer predajanrlkladn6ho auta I-FA
Zmenu pro gramu poslanci schvrilili :

Pritomni: 8 zauznesenie hlasovali: 8

K d uliim bodom programu :

- Ziadost Fanny 6sziovej o n6jomny byt poslanci brali na vedomie, nakol'ko v sfdasnosti
obec nemii k dispozicii voln6 byty
Uznesenie t. I
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
berie na vedomie
Ziadost'Fatury 6sziovej bytom Kamenidn6 d. 387 o pridelenie n6jomn6ho bytu na ulici yizvir
Hlasovanie:
Pritomnf : 8 zauznesenie hlasovali: 8

- Ziadost Stefana Vajkaiho o nrijomny byt poslanci brali na vedomie, nakol'ko v sridasnosti
obec nemd k dispozicif vol'n6 byty
Uznesenie i.2
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
berie na vedomie
Ziadost'Stefana Vajkaiho bytom Kamenidn6 d.507 o pridelenie n6jomn6ho bytu /Mierov6
Hlasovanie:
Pritomni : 8 zauznesenie hlasovali: g



- Ziadost o n6jomny byt poslanci brali na vedomie, nakoliko v sridasnosti obec nem6.
k dispozicii volh6 byty
Uznesenie t.3
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
berie na vedomie
Liadost' Mririe Csontosovej bytom Kamenidnii d. 190 o pridelenie n6jomn6ho bytu
Hlasovanie:
Pritomnf : 8 za:uzrresenie hlasovali: 8

- Ziadost J6na Novrika o n6jomnf byt poslanci jednohlasne odmietli
Uznesenie i. 4
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
odmieta
Ziadost'Jrlna Novrlka bytom Kamenidn6 o pridelenie n6jomn6ho bytu
Hlasovanie:
Pritomni : 8 za\znesenie hlasovali: 8

- K Ziadosti Veroniky Matusovej o odkripenie pozemku poslanci zaujali stanovisko, aby
Ziadatelka doplnila svoju Ziadost' a priloZila srihlas od spoluvlastnika resp. vyrozumenie
spoluvlastnika o zitmere odkripenia pozemku do svojho vlastnictva. Ich stanovisko potvrdila
aj HKO obce Ing. N6methov6.
Uznesenie i. 5
Obecnd zastupitel'stvo v Kamenidnej
berie na vedomie
Ziadost'Veroniky Matusovej bytom Vdhovce 387 o odkripenie spoluvlastnickeho podielu %
pozemku parc.d. 17016 a 17017 za ridelom majetkopr6vneho vysporiadania.
Ziadost bude predmetom zasadnutia po priloZeni srihlasu druh6ho vlastnika, resp. ozn6menie
o zimere odkripenie pozemku.
Hlasovanie:
Pritomni : 8 zauznesenie hlasovali: 8

-auditorskri spriivu poslanci brali na vedomie bez pripomienok
Uznesenie i. 6
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
berie na vedomie
auditorskri sprilvu o vykonanom audite zarok2}l7
Hlasovanie: -

Pritomni : 8 za uznesenie hlasovali: 8

- HKO obce JUDr. Ing. Iveta N6methov6 vysvetlila svoje stanovisko k rozpodtu obce
v ktorom navrhuje rozpodet obce schv6lit'. Poslanci jej stanovisko brali na vedomie.
Uznesenie i. 7
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
berie na vedomie
spriivu HKO k viacrodn6mu rozpodtu obce
Pritomni : 8 zauznese{rie hlasovali: 8



- n6vrh rozpodtu bol prejednany na komisi6ch, stanovisko poslancov bolo jednohlasn6 so
z6merom rozpodet obce na roky 2019-2021 schvilit'. Starosta obce informoval obecn6
zastupitelistvo o stavoch ridtov v bankrich.
Uznesenie i. 8
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje

1. viacrodny rozpodet obce Kamenidnrl na roky 2019-2021 arozpodet na rok 2019
2. podl'a zitkonat,. 583/2004 Z.z. Zikon o rozpodtov'-fch pravidlilch $ 4 ods.5 obec

nebude vypracovat' programovf rozpodet.
Pritomni : 8 za uznesenie hlasovali: 8

- k n6vrh rozpodtu ZSsMS Gyulu LorinczaKamenidnii poslanci nemali Liadne n6mietky.
Uznesenie i.9
Obecn6 zastupitelstvo v Kamenidnej
schval'uje
rozpodet ZSsMS Gyulu L6rinczaKamenidn6 na obdobie 2019-2021
Pritomni : 8 za uznesenie hlasovali: 8

- predloZend VZN 8.312018 poslanci schv6lil bez pripomienok
Uznesenie i. 10
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
VZN d. 312018 o urdeni vy5ky dot6cie naprevfudzku a mzdy na diet'a v MS a Skols[fch
zariadeni
Pritomni : 8 za'rrznesenie hlasovali: 8

-k Ziadosti DHZ o finandn6 prostriedky starosta vysvetlil, Ze poLadovan6 financie 3000 € sri
zapracovan6 do rozpodtu a qfdavky potrebn6 nazabezpedenie chodu DHZO budri hraden6
z rozpodtu obce.
Uznesenie i. 11

Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
berie na vedomie
Ziadost'DHZKamenidnri o vydlenenie fin. prostriedkovkzabezpedeniu chodu DHZO
Pritomni : 8 za uznesenie hlasovali: 8

- k plrinu HKO poslanci nemali Liadne pripomienky
Uznesenie i. 12
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
plin HKO obce na obdobie januar - jrin 2018
Pritomni : 8 za uznesenie hlasovali: 8



- pri schval'ovani rodnej odmeny pre poslancov zarok 2018 nizor poslancov nebol
jednoznadny, preto starosta nawhol tajn6 hlasovanie o vy5ke odmeny. Vfsledok hlasovania
bol n6vrh 30 %
Uznesenie i. 13
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
schval'uje
rodnri odmenu pre poslancov za rok 2018 vo vy5ke 30 %
Pritomni : 8 z:aluznesenie hlasovali: 7 proti uzneseniu hlasoval: 1 Ing. Zoltin B6nyi

- s pr6cou HKO obce poslanci boli vZdy spokojni, svoju prScu vykoniiva profesioniilne, je
ndpomocnS zamestnancom obce. Rodn6 odmena pre HKO obce bola jednohlasne navrhnut6
vo vySke 30 %.
Uznesenie i. 14
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
schval'uje
rodnfi odmenu pre HKO obce zarok 2018 vo vy5ke 30 %
Pritomni : 8 zauznesenie hlasovali: 8

- urdenie sob65nych dni, miesta a dasu bolo schv6lenebezzmeny,tak ako v minulosti.
Uznesenie i. L5
Obecnd zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
sob65ne dni : Stvrtok a sobota
miesto a das sobii5a: Sob65na sief, v budove Obecndho riradu Kamenidn6 o 14.00 hod.
Prftomni : 8 zauznesenie hlasovali: 8

- starosta informoval poslancov, Le byvalemu starostovi v zmysle zitkona patri plat v roku
2019 za obdobie od 01.12.201 8 do 10. 12.2018, tu poslanci m6Zu rozhodnrit' len o zvySeni
alebo nezv;f5eni platu. Finandn6 komisia nenavrhuje zvy5enie. Zvylenie nenavrhuje ani
komisia kultfry a Sportu. Poslanec Ing. B6nyi navrhol zvy5enie.
Po z6niku rnand6tu starostovi odstupn6 tieZ urduje zikon.
Uznesenie i. 16
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
a/ schval'uje
starostovi patri plat od 0l .12.2018 - 10.12.2018 ktory je sridinom priemernej mesadnej mzdy
zamestnanca v n6rodnom hospodrlrstve vydislenej na zdklade ridajov Statistick6ho riradu
Slovenskej republiky zapredchitdzajtcikalendiirny rok a n6sobku podl'a g 4 ods. 1

954,00 €x2,20
priemernS mesadn6 mzda zamestnanca v n6rodnom hospodarstve Statistick6ho iradu SR za
predchddzajrici rok sa niisobi koeficientom - n6sobkom podlia $ 4 ods. L zirkona stanovenym
podta podtu obyvatelistva obce od 1001 do 3000 tj.2,20
954,00 € x 2,20 = 2098,80 € zaokruhlene na cel6 euro nahor 2099,00 € t.j. zfkladnf plat
podlia Zirkonai.253ll994 Z.z. o prilvnom postaveni a platovych pomeroch starostov obci
a prim6torov miest
Pritomni : 8 za uznesenie hlasovali: 8



b/ schval'uje
zvy5enie platu vo vf5ke 0 %
Pritomni : 8 zauzneseuie hlasovali: 7 zdrZal sa hlasovania: I Alexan der Lorincz

c/ berie na vedomie:
Po z6niku mand5tu starostu patri starostovi odstupnd zrozpodtu obce v sume:
Stvorniisobku jeho priemern6ho mesadn6ho platu, ak vykonilval funkciu dve po sebe
nasledujrice funkdn6 obdobia.
Pritomni : 8 zauznesenie hlasovali: 8

- vyplatenie nevyderpanej dovolenky b;fval6mu starostovi komisia finandn6 nenavrhuje.
Komisia kultriry a Sportu tiel je proti vyplateniu dovolenky. Poslankyia Erika Bla5kovid
Llfincz zist'ovala, Ze dovolenka nebola vyplatenii ani Tiborovi Tomovi predo5l6mu
starostovi.
Uznesenie i. 17
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
a/ berie na vedomie
Ziadost' Ing. Milana Lehockdho o vyplateni e mzdy, odstupn6ho a nevyderpanej dovolenky
Prftomni : 8 zalznesenie hlasovali: 8

b/ odmieta
vyplatenie nevyderpanej dovolenky zarok2018 tj. v podte 10 dni
Pritomni : 8 za\znesefiie hlasovali: 4 proti uzneseniu hlasovali: I Ing. ZoltinBdnyi
ZdrZali sa hlasovania: 3 Ing.Tibor L6rincz, Alexander Lorincz, Mgr. Edina Yiczena

-predloZend VZN bol prepracovany a aktualizovany v zmysle zitkona,poslanci k nemu nemali
pripomienky.
Uznesenie i. 18
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
VZN d. 212018 o nakladanf s komun6lnymi odpadmi a s drobnfmi stavebnymi odpadmi
nauzemi obce Kamenidn6
Pritomni : 8 zavznesenie hlasovali: 8

- Program odpadov6ho hospodrirstva bol vypracovany spolodnost'ou FCC Slovensko, je
schviilen;f Okresnym riradom Kom6rno, poslanci k nemunemali Liadnepripomienky.
Starosta pri tomto vyuZil prflelitost'a vyivetlil poslancom ako aj prftomnym obyvatel'om
obce d6leZitost'separ6cie. V pripade ak obce nedodrZia predpisan! p"r..nio triedenia odpadu,
tak im hrozizvylendsadzbazauloZenie TKO na sklildkach, do budi mat zan6sledok aj
zvy5enie poplatku za odpad. Bude treba obdanom d6razne vysvetlit' ako aj motivovat' ich
k_separiicii, aby pochopili vriZnost'situ6cie. Obec r,yuZije v5etky moZnosti aby pozbierali od
oblvatel'ov do najviac vyseparovan6ho odpadu, napr. dastej5im zberom, moZnost'uloZenia
individu6lne na urden6 miesto, umiestnit'viac zbernych nridob a pod.
Uznesenie i. 19
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
Program odpadov6ho hospod6rstva obce na roky 2016-2020



Pritomni : 8 zarrz;nesenie hlasovali: 8

-kontrola z NKU Nitra bola vykonan6 azarrerandna efektivnost'a ridinnost'trieden6ho zberu

komun6lneho odpadu. Kontrolou zisten6 nedostatky treba odstrrinit'v zmysle pripisu d.

3321201 8 zo dira 03 .12.2018.
Uznesenie i.20
Obecn6 zastupitellstvo v Kamenidnej
Liada
starostu obce o vykonanie opatreni na odstriinenie kontrolou zistenych nedostatkov v zmysle

Protokolu o vysledku kontroly Efektivnost'a ridinnost'trieden6ho zberu komun6lneho odpadu

podl'a pripisu t,.33212018 zo dfia03.12.2018.
Pritomni : 8 za\zfiesertie hlasovali: 8

-starosta Dezider Pataki vysvetlil situ6ciu v Skole a ohl'adne rady Skoly: Skola uZ dlhSiu dobu

nem5 zriadentRadu Skoly, do je protiz6konn6. Tento stav treba okamZite odstr6nit', sice malo

sa to rie5it'uZ v minulosti sribeZne pri vypisani vyberov6ho konania na obsadenie miesta

riaditel'a Skoly. Je to uZ v 5t6diu rie5enia v zmysle zikona.
Uznesenie i.21
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
z6stupcov obce do rady Skoly:
lng. Zoltiny B6nyi, Ing. Roland Nov6k, Ildiko Kert6szovti, Erika Bla5kovid Lltrncz
Pritomni : 8 zauznesenie hlasovali: 8

- starosta navrhuje predaj nrikladn6ho auta IFA W50, nakol'ko uZ m6me nov5ie funkdn6 auto

navyvozodpadovej vody. N6kladn6 auto IFA je dodasne vyraden6 z evidencie na dopravnom

inipektor6te v Kom6rne. Obec Calovec mdziujem o kripu tohto n6kladn6ho auta.

Uznesenie i. 22
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
zirmer predaja nrikladn6ho auta IFA W50
Pritomni : 8 za:uzneserrie hlasovali: 8

- Ziadost'Ladislava Szolika o vypoZidku traktora starosta navrhol schv6lit'a to zd6vodu, Ze

obec momentAlne m6 druhf traktor pre svoju potrebu a Liadarry Zetor 8l I I je moment5lne

nevyuZity. V;fpoZidku treba vypracovat'v zmysle zitkona,preto poslanci poprosili HKO obce

o vypracovanie zmluvy o v'-ipoZidke.

Uznesenie i.23
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
a/ schval'uje
Ziadost'Ladislava Szolika - SHR, bytom Kamenidn6 524 o dlhodob6 prepoZidanie traktora
ZETOR 801 1

bliliadt
starostu obce o vypracovanie zmluvy o vlipoZidke
Pritomni : 8 za uznesenie hlasovali: 8



Interpel6cia:

Alexander L6rincz: Nebezpedn6 choroba africkf mor oSipany ch je nablizku, uZ je aj
v Mad'arsku. Pofovnicky zvaz vyd6va informadn6 letilky, ktor6 dostanekaldddomiicnost'
a preto Vris Ziadam aby ste informiicie preditali, a podfa toho sa spr6vali, lebo situ6cia je
ydLna. eo sa tyka rie5enia odpadov navrhujem pri cintorine umiestnit'kontajner na plaity a na
fl'aSe.

Ing. Tibor L6rincz; Ako je to moZn6, Ze do augusta 2018 bola aj Skolskri rada a zrazu, uZ nie
je, a dokonca sa stratil aj Statrit Skolskej rady, do je vel'mi podozriv6. Ziadam starostu a HKO
obce, aby urobili patridn6 kroky v tejto ziieZitosti.
Dezider Pataki: urobime v5etko, aby sa veci dali do poriadku, v pripade Statritu, ale aj inych
spisov treba tak zabezpedit aby boli zaloLen€ nielen v Skole, ale aj u zriatovatela.
Mgr.Iveta DuriSovr{: Prosime obecnlf irad o zverejnenie v5et(fch inform6cii na webovej
str6nke obce, do sa tyka n6s obyvatellov, nakol'ko doterazsme neboli dostatodne informovani.
Ildiko Kert6szov6: bude treba hlladat'sp6sob na odstr6nenie nefnosn6ho stavu parkovania
iiut na uliciach a na chodnikoch.
Erika Blalkovii L6rincz: predo nie sri vyznaden6 umiestnenia kamier v obci, kofko kamier
je umiestnenych, kto mii pristup kzilbercjm?
Dezider Pataki: v obci je zatial umiestnenlfch 7 kamier, sri objednan6 tabule s napisom
upozornenia na kamery, pristup md MikuLiS K6sa -prevSdzkovatel kdblovej telivizie
a starosta obce.

Alexander Lofincz

Mgr. Edina Yiczena

Zapis ala: Irena Pataj ovii

V Kamenidnej, dfia 07.01.2019

Dezider Pataki
starosta obce

frirt


